
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van dinsdag 13 oktober

Aanwezig: Sanne, Vinnie, Michaël M., Jorien, Mattia, Thomas, Sander

De vergadering wordt geopend om 18.08u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd. Themaweek, toneel en investeringen (nietjesmachine) worden toegevoegd.

Goedkeuring verslag

Op het moment van de kernraad lag de pavo nog niet vast, ondertussen wel. Er is enkel een contract voor de
doopcantus, het contract voor de kerstcantus krijgen we pas als de doopcantus vlot verloopt. Met ‘wees voorzichtig
met de redelijkheid’ werd bedoeld dat je niet zomaar dingen mag nemen met redelijkheid als excuus. Er zijn daar
wel geen concrete voorbeelden van geweest. Verder wordt het verslag van de vergadering goedgekeurd.

Mededelingen

• Bios heeft nog niets laten weten in verband met toneel.

Voorbije activiteiten

Verkoop: Er waren 18 schachten ingeschreven, waarvan er 2 niet zijn gekomen. Door de regen zijn ze niet op cité
gaan wandelen, maar was de uitleg in de Living. Er is meer dan e700 binnengehaald. Dit komt misschien
doordat er met halve bakken geboden werd. Het kan ook komen door het feit dat veel mensen samen een
schacht kopen. Daardoor worden de schachten echter vrij duur en als je dan iemand wil kopen, moet je
wel samenklitten. Het is moeilijk om deze cirkel te doorbreken. Het is ook niet per se nodig, enkel als de
schachten het echt lastig hebben doordat ze voor meerdere mensen vanalles moeten doen. Iedereen kan best
eens vragen aan de verkochte eerstejaars hoe ze dit hebben ervaren.

Verkoopbar: Er was in het begin veel volk, na de godcenties waren de meeste mensen wel direct weg. Steve is
gevonden en hij ging nog informatie doorsturen. Er is veel bier over van de Plan Sjarel, en bartteam koopt
de Rochefort en de Chimay over.

Plan Sjarel: Er waren maar sporadisch hapjes. Dit is echter wel de gewoonte op Plan Sjarels en niet echt storend.
De DJ’s waren goed. Er was veel volk. Er was een shift waar Mattia alleen op stond terwijl het bestuur
niets stond te doen, dat is wel heel jammer. De opkuisshift ging ook niet vlot. De plansjarel was over het
algemeen zeker geslaagd, het concept was veel beter dan vorig jaar. We hopen dat het financieel in orde
komt. Het bier zal waarschijnlijk wel overgekocht geraken.

Filmavond herfst: De projecter en het scherm zijn vlot teruggeraakt. Er was weer geknoei met de boxen. Er
is nog geen kabeltje vanuit de WAAG. Duur is zo’n kabeltje niet, dus we kunnen het misschien beter zelf
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aankopen. Er was ongeveer 30 man, waarvan ook een aantal niet-presidiummensen. Het was best gezellig.
De films waren leuk en pasten in het thema. De noten vonden we goed in het concept passen. Er zijn er
nog een aantal over. Er is chocomelk uitgedeeld en uiteindelijk geen boswandeling. De opruim verliep niet
zo vlot omdat er mensen in de weg stonden, die mogen in het vervolg zeker buitengewerkt worden.

Komende activiteiten

Dinsdag 20 en woensdag 21 oktober: 24u-loop: • Alle LOKO WV verslagen staan op de site.

• Sander stuurt de reglementen voor de LOKO shiften nog eens door en verduidelijkt ook zeker in een
mail alles wat er moet gebeuren voor een LOKO shift. Ondertussen staan alle LOKO shiften al vol.
Voor zichtbare LOKO shiften zijn er vanuit LOKO t-shirts voorzien, Sander zal die op de gang leggen.
Er zijn er niet genoeg, dus ze moeten doorgegeven worden. Achteraf mogen we die t-shirts houden.
Je moet je een kwartier op voorhand aanmelden voor de LOKO shiften in plaats van tien minuten, dit
wordt nog aangepast op de werklijsten.

• Alle regelingen met LOKO zijn normaal gezien in orde.

• Er kan best een lijst komen op de beide standjes met alle shiften en zeker de LOKO shiften.

• Bij Bonnekes en PC staan twee mensen op de shift. Dit lijkt wat veel. De bonnetjes persoon is ook
bedoeld als coöridinator van het lopersstandje. Dan lijkt de back-up shift zeker niet nodig. In het geval
van problemen kan er gewoon iemand van het presidium aangesproken worden. Eventueel kan Sport
zelf regelen dat er telkens iemand van hen back-up is. Sander zal wat shiften verwijderen.

• De verkoopshiften ’s nachts zijn verwijderd. Wina heeft nooit eerder ’s nachts eten verkocht.

• Er is gas aangevraagd.

• Er zijn heel veel kookshiften, maar vorig jaar hebben we ook constant staan bakken. De kookshift ’s
ochtends moeten vroeger beginnen.

• De begroting en winkellijst voor het eetstandje zijn nog niet in orde.

• Het vraagprijs voor het eten gaat iets hoger worden, dan kunnen we de lopers meer aanbieden. Met
de drie bonnetjes krijg je ook nog een consumptie op de bar.

• Pieter V. weet alles voor de computers.

• Er zijn extra schermen aangevraagd. Hiervan moet ook zeker op tijd gecontroleerd worden dat dit
allemaal werkt.

• Vorig jaar was er nog een adapter nodig en Linux ondersteunde het programma toen niet goed.

• De applicatie is in orde. Het programma zal draaien op de barpc. Dan moet bar wel een andere pc
voorzien, want ze beginnen al om 20u.

• Er is iemand van webteam om alles te regelen bij de opbouw, de eerste pc shift wordt gedaan door
Pieter V., zo kan hij de volgende alles uitleggen. Hetzelfde voor het eetstandje: Glen staat op de eerste
shift en zal alles uitleggen aan de volgende.

• Er is internet voorzien en we hebben een lange internetkabel.

• We zouden graag terug de stand kunnen zien in ons eigen standje, we vragen aan webteam of ze dit
kunnen regelen.

• Niemand weet of de straalkachel in orde is, Mattia belt hiervoor naar Charlotte. Stijn wou dekentjes
kopen, maar we weten niet of die al gekocht zijn.

• In het eetstandje worden pannenkoeken, croques, kippenvleugels en pasta verkocht. Dit jaar is er geen
soep, maar wel warme chocomelk en koffie. Er is nog geen recept voor de pasta, maar waarschijnlijk
wordt het pasta met kaassaus.

• Er is 10 000 watt aangevraagd, dit is dan voor de beide standjes. In het eetstandje komen minstens 2
microgolven, een goede koffiezet en een aantal croquemachines.
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• Atmosphere vroeg achter onze applicatie. We kunnen hen wel ons script geven, maar we hebben schrik
dat ze constant hulp gaan komen vragen, waar we geen tijd voor gaan hebben. Sommigen vinden het
ook een wezenlijk deel van het Winastandje en lenen het liever niet uit. We zullen hen eerst vragen of
ze wel weten dat het niet simpel te installeren is. Mochten ze het toch willen, gaan we het wel geven,
maar met de opmerking dat we geen tijd en geen mensen hebben om hen ermee te helpen. We vragen
wel eerst aan webteam wat ze er van denken.

• Het thema zal terug kerst zijn. Er is een budget voorzien voor de inrichting, hier kan bijvoorbeeld nog
extra verlichting mee gekocht worden. Er moeten ook zeker touwtjes voorzien zijn om alles goed vast
te maken, anders wordt het misschien gepikt.

• Probeer volgende week zeker de gang niet onnodig vol te laden met rommel. We kunnen best Linda
verwittigen dat het niet nodig is om te komen kuisen.

• Er is nog een auto nodig om te gaan winkelen.

• Er zijn afwasshiften voorzien, dat is erg goed.

• EJW kan misschien ook eens rondgaan bij de eerstejaars om extra reclame te maken om te komen
lopen.

• We kunnen de Winabanner aan de buitenkant van het lopersstandje ophangen. We hangen hem dan
best wel goed vast, bijvoorbeeld met een fietsslot.

• Flyers uitdelen mag officieel niet, maar we mogen aan ons eetstandje wel wat flyers leggen. De voor-
naamste reden dat het niet mag is dat het veel te veel afval geeft. We zullen dus zeker niet te aggressief
flyeren. Of fietsflyeren nu mag of niet is onduidelijk, maar waarschijnlijk mag het wel.

• Er is een poederbrandblusser op de gang, die mag mee naar de 24u-loop. De EHBO zal er ook zijn.

• De kassa’s worden nog aangevraagd.

• De begroting en de winkellijst voor het eetstandje zijn nu het dringendst, samen met de dekentjes en
de straalkachel.

IFB: In de winagenda komt een tekstje met de eerste matchen in, zodat mensen kunnen komen supporteren. Dit
mag ook op de site komen.

Woensdag 14 oktober: Doop: Er is voor e279 aan materiaal gekocht. De doop zal in de Arena doorgaan. Dan
moeten mensen die staan te kijken zeker actief worden weggestuurd. Desnoods kunnen mensen van de gang
opgetrommeld worden om de mensen weg te jagen. De blinddoeken worden nog gemaakt. Schachtenmeester
heeft dan nog wat geld over hiermee kan nog iets gedaan worden voor de schachten, bijvoorbeeld op de
ontgroening.

Woensdag 14 oktober: Doopbar Schachtenmeester geeft een vat om 00.00u. Vooraf worden dan de schacht-
enkoning en de schachtenkoningin bekendgemaakt. Er is wat onduidelijkheid over wie de bar nu gaat draaien,
maar er zijn zeker mensen. Er worden ook kaarten voor de TD verkocht op de bar.

Donderdag 15 oktober: Doopcantus: De Pavo is betaald. Er waren al 60 inschrijvingen.

Dinsdag 27 oktober: TD: De affiches waren op tijd. Er zijn ondertussen ook al flyers en fietsflyers gedrukt. De
kaarten zijn er ook en er liggen er ook in de CuDi. VTK kan die dag niet rijden om een zetel naar de
Albatros te brengen. Dit kan eventueel met de bolderkar. Alle shiften van deze week zijn al wat ingevuld,
ook andere shiften zijn goed ingevuld. Vinnie is blij! Iedereen moet veel reclame maken en proberen kaarten
te verkopen! KLA plakt deze week in Leuven, wij doen dat volgende week. Er moet zeker goed in het oog
gehouden worden dat er op alle plakplaatsen in Leuven wordt geplakt.

Maandag 25 oktober tot donderdag 29 oktober: Mannen vs. Vrouwen Themaweek: • Maandag is er een
vrouweneetstandje op de campus met wafels, fruitsla, ijs, slagroom, chocoladesaus en chocomelk. Het
plan is om wat inkleding te voorzien. Er komt ook een zetel in het eetstandje. Elke vrouw krijgt nog
een chocoladerotsje.
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• Op de vrouwenavond op maandag worden twee workshops gegeven, een massage workshop en eentje
over beautytips. De workshops zijn voor maximum 15 mensen. Als er meer volk op afkomt, wordt de
groep gesplitst. Beide workshops worden gratis gegeven. Daarna wordt er nog een film met Brad Pitt
gekeken. Het plan is om op voorhand pralines te maken.

• De mannenavond gaat ook door op maandag in het RC. Er zal eerst een kleine bierproeverij zijn met
acht verschillende biersoorten. Hierna mogen ze twee of meer bieren van die acht drinken. Hiervoor
wordt een kleine bijdrage gevraagd. Daarna is er nog een bierproeverij, de mannen moeten zes bieren
(Maes, Cristal, Jupiler, Stella, Primus en Cara Pils) proeven en raden welke het zijn. Als het lukt,
krijgen ze een gratis pint. Om 23u wordt er een film gekeken. Eerst was gedacht aan een lichterotische
film, maar een film zoals Rambo of Terminator lijkt beter. Er zal popcorn, chips, salami en kaas zijn.
We kunnen ook de worsten uit de kelder aanbieden. Er moet zeker goed overlegd worden met cultuur
voor de zetels.

• Van 22u tot 01u worden er op de bar verschillende wedstrijdjes tussen de mannen en vrouwen gespeeld,
telkens om het halfuur. Hiervoor schrijven mensen zich in de bar in. Het sterkste geslacht krijgt op
het einde een consumptie (enkel de ingeschrevene). Bar betaalt hiervoor ook mee. Er moeten nog wel
veel spelletjes gezocht worden.

• Donderdag is er een manneneetstandje op de campus. Er worden frieten, curryworsten, hamburgers
en bitterballen verkocht. Elke man krijgt een gratis condoom. Ook hier wordt er weer voor inkleding
gezorgd. De zetel zullen we op de campus laten staan en ook op het manneneetstandje zetten.

Donderdag 22 oktober: Spelletjesavond: Donderdag na de 24u loop is er ook een spelletjesavond van EJW.

Heverleese Massacantus: De vergadering over de Heverleese massacantus is momenteel bezig. Bios en Apolloon
doen niet mee. LBK heeft nog niets van zich laten horen. Misschien is Heverleese massacantus dan geen
goede naam. Het werkt nu met voorinschrijvingen, we gaan dus geen kaarten op voorhand moeten aankopen.

Verzekeringen

Een ongevallenverzekering voor alle leden is te duur, de meesten zijn daarvoor meestal al voor verzekerd. Er wordt
nagevraagd of een ongevallenverzekering voor het kernpresidiumleden, medewerkers en vrijwilligers ook mogelijk
is. Dit zou dan neerkomen op een e150. Er wordt een extra polis aangevraagd zodat we ook op de bar verzekerd
zijn, dit is e160. Dit kan best al geregeld worden voor de volgende bar. Het is niet mogelijk om nu bij een ander
verzekeringskantoor te gaan, maar er wordt wel gezocht naar een eventueel betere verzekering voor volgend jaar.

Investeringen

Er wordt een nietjesmachine gekocht om te kunnen fietsflyeren.

Varia

• De Zube Tube is gemaakt.

• De gang moet nog steeds beter vrij gehouden worden.

• Luister goed naar materiaal, rommel niet te hard in de kelder en begin geen dingen te verplaatsen.

• De frigo’s worden uitgekuisd. De mail was zeker geen commentaar op materiaal, maar was bedoelt voor heel
het presidium.

• Het materiaal moet nog naar het containterpark gebracht worden. Materiaal mag dit zelf regelen.

• Het geld dat CuDi binnenhaalt is volgens onze verwachtingen.
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• Alle drukwerk gaat goed nu.

• GAK betaalt de kookpot van Sofie terug.

• Het zal een lange PV worden, dus probeer uitleg beknopt te houden.

• Jorien maakt een Doodle voor de kernraad van volgende week.

Voorbereiding agenda PV

De agenda voor de PV op zondag 18 oktober is:

• Goedkeuring agenda - A

• Goedkeuring verslag - A

• Actiepunten - A

• Mededelingen - A

• Voorbije activiteiten - B

• Komende activiteiten - B

• Scientica begroting - C

• LOKO bezoek - A

• Verzekeringen - A

• Investeringen - A

• Varia - B

• Actiepunten - A

De vergadering wordt gesloten om 19.51u.

Sanne Leenders (secretaris)
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